

Valencia, 21 de noviembre de 2005

Exmo. Sr.

En fecha 4 de julio de 2005 (registro de entrada 01-009797) un colectivo de profesores de esta universidad remitió a V.M.E. el escrito cuya copia le adjunto. A fecha de hoy, pasados más de tres meses, no hemos recibido respuesta alguna por su parte.

Aunque somos conscientes de las muchas preocupaciones que demandan la atención de V.M.E., consideramos que las cuestiones que planteamos en nuestro escrito son de gran importancia, al menos para la sensibilidad de muchos de los miembros de esta universidad, y merecen que se les dedique la debida atención.

Como recalcamos en nuestro escrito, el problema que planteamos no se refiere sólo a una opinable cuestión lingüística, sino a algo mucho más trascendente: la defensa en nuestra universidad de la libertad de expresión, dentro del respeto estricto a la legalidad vigente, algo que estamos seguro que merece la máxima prioridad por parte de nuestras autoridades académicas.

En el periodo transcurrido desde el envío de nuestra carta la ahora denominada "Àrea de Normalització Lingüística" he llevado a cabo una serie de acciones que ponen claramente de manifiesto su actitud ante la lengua valenciana e, incluso, ante otros de nuestro signos de identidad.

Así, por ejemplo, en el CD de regalo a los profesores que imparten en valenciano, llamado "PROGRAMARI LLIURE", hay diversos programas de libre distribución que según dicen se pueden poner en valenciano; las instrucciones básicas para ello son de la siguiente índole:

- "Si el windows està en català, el programa instal·larà la versió valenciana".
- "Selecció l'opció d'idioma català, i el programa s'instal·larà en valencià".

Es obvio, por tanto, cuál es la lengua que intenta normalizar el "área de normalización", y por mucho que lo intenten disimular, V.M.E también entenderá que no es la lengua valenciana sino la catalana

Como otro ejemplo, el recordatorio de página para libros que también regala dicha área, se dice entre otras cosas, que en valenciano:

- "... millorarà l'expectativa de treball en Catalunya, Balears i en el nostre país...."
- "... conèixer millor la llengua del país...."

El nombre que el estatuto de autonomía da a nuestro territorio es Comunidad Valenciana y el uso, en documentos generados desde esta universidad, en concreto desde área de normalización, del término "país" para referirse a

nuestra comunidad es sumamente revelador de cuál es el espíritu imperante en dicha área.

Consideramos que la defensa en nuestra institución de la libertad de expresión y de la legalidad vigente no compete sólo a las autoridades académicas, sino que es también un deber inexcusable para todos sus miembros. Por ello, desde el máximo respecto a la figura del Rector, y también desde el afecto que muchos de los miembros de este colectivo que le conocen personalmente le profesan, rogamos a V.M.E una respuesta urgente y concreta a las cuestiones que señalamos en nuestro escrito, con el fin de que podamos analizar las acciones que en consecuencia debemos plantearnos para el futuro inmediato. Alternativamente, si V.M.E. lo considera oportuno, nos gustaría tener una conversación para aclarar las cuestiones que planteamos en nuestro escrito e intentar colaborar en la búsqueda de soluciones respetuosas con los derechos de todos y satisfactorias para las distintas sensibilidades que sobre estos temas existen en nuestra universidad

Dios guarde a V.M.E

Firmado: Joan Carles Micó. Presidente del Colectiu Lluís Fullana

València, 21 de novembre de 2005

Exm. Sr.

En data 4 de juliol de 2005 (registre d'entrada 01-009797) un col·lectiu de professors d'esta universitat remeté a V.M.E. l'escrit del qual li adjunte una còpia. A data de hui, passats més de tres mesos, no hem rebut cap resposta per la seua banda.

Més que som conscients de les moltes preocupacions que demanen l'atenció de V.M.E., considerem que les qüestions que plantejem en el nostre escrit són de gran importància, per lo manco per a la sensibilitat de molts dels membres d'esta universitat, i mereixen que se'ls dedique la deguda atenció.

Com recalquem en el nostre escrit, el problema que plantejem no se referix només a una opinable qüestió llingüística, sino a una cosa molt més transcendent: la defensa en la nostra universitat de la llibertat d'expressió, dins del respecte estricte a la legalitat vigent, cosa que estem segurs que mereix la màxima prioritat per part de les nostres autoritats acadèmiques.

Volem fer-li vore, per una atra banda, que en el temps transcorregut des de l'escritura de la carta fins a hui, son diverses les accions del ara dita "àrea de normalisació llingüística" que demostren l'idea clara que respecte a la llengua valenciana tenen:

En el CD de regal als professors que impartixen en valencià, dit "PROGRAMARI LLIURE", hi ha diversos programes de lliure distribució que segons diuen se poden posar en valencià, les instruccions bàsiques són:

"Si el windows està en català, el programa instal·larà la versió valenciana". Una atra variant és:

"Selecione l'opció d'idioma català, i el programa s'instal·larà en valencià".

Sí que sabem quina es la llengua que intenta normalisar l'àrea de normalisació, i per molt que ho intenten disimular, vosté també entendrà que no és la llengua valenciana.

Una atra cosa además és el recordatori de pàgina per a llibres, també regal de dita àrea, en el que s'indica entre atres coses, que en valencià:

"... millorarà l'expectativa de treball en Catalunya, Balears i en el nostre país..."

"... coneixer millor la llengua del país..."

Creguem que el nom que l'estatut d'autonomia dona al nostre territori és Comunitat Valenciana i l'us, en documents generats des d'esta universitat, en concret de l'àrea de normalisació, utilisant la nomenclatura de "pais" per a referirse a la nostra comunitat és, com a mínim, inadequat.

Resumint, volem comunicar-li que la defensa en la nostra institució de la llibertat d'expressió no compet només a las autoritats acadèmiques, sino que és també un deure inexcusable per a tots els seus membres. Per això, des del màxim respecte a la figura del Rector, i també des de l'afecte que molts dels membres d'este colectiu que el coneixen personalment li professen, preguem a V.M.E una resposta urgent i concreta a les qüestions que senyalem en el nostre escrit, en el fi de que pugam analisar les accions que en conseqüència deguem plantejar-nos per al futur immediat o, alternativament, si vosté ho considera oportú, ens agradaria tindre una conversació per a confirmar estos temes i propondre-li alternatives molt més democràtiques i d'acort en la llegalitat vigent.

Deu guarde a V.M.E

Firmat: Joan Carles Micó. President del Colectiu Lluís Fullana